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Postadres: 

Gemeente Almelo 

Postbus 5100 

7600 GC  Almelo 

 

Bezoekadres: 

Haven Zuidzijde 30 

7607 EW Almelo 

 

telefoon: (0546) 54 11 11 

e-mail:    gemeente@almelo.nl 

internet:  www.almelo.nl 

 

BTWnr. 

NL 0015 84 108 B 01 

Bank: BNG Bank, Den Haag 

         NL56 BNGH 028 50 00 187 

         BIC Code: BNGHNL2G 

Geachte mevrouw Klaasen, 

 

Op 20 juni 2023 heeft u vragen gesteld over de Voorjaarsrapportage 2023. Hieronder reageren 

wij op de door u gestelde vragen.  

 

1. Hoe zit het met de 5,1 miljoen. Is de 1 miljoen feitelijk niet aan de Oekraïners besteed. Is 

ons begroting saldo dan niet feitelijk 4.1 miljoen? Hoe zit dit?  

Het begrotingssaldo 2023 van € 5.1 miljoen voordelig, zoals gerapporteerd in de 

voorjaarsrapportage 2023, is inclusief het verwachte voordeel van € 1 miljoen voor opvang 

vluchtelingen Oekraïne. Dit voordeel is gebaseerd op een verwachte bijdrage van het Rijk van  

€ 3 miljoen (gebaseerd op onze aanvraag) en een verwachte last van € 2 miljoen. Zoals 

toegelicht op bladzijde 3 van de voorjaarsrapportage. 

2. Tot wanneer is de vrijval energiekosten gedekt? Rekenen wij ons hiermee rijk of moeten 

wij meer zicht houden op onze reserves met het oog op de toekomst(2026)?  

In de programmabegroting 2023 is een meerjarige reservering opgenomen van € 750.000 voor 

de prijsstijgingen energie. Dit bedrag is structureel als stelpost in de begroting opgenomen. Het 

huidig contract kan echter gehandhaafd blijven voor 2023 en 2024, waardoor de inzet van de 

stelpost voor die jaren niet nodig is. In de voorjaarsrapportage 2023 is de incidentele vrijval 

opgenomen (toegelicht op bladzijde 12). In de Perspectiefnota is het bedrag voor 2024 ad. € 

750.000 incidenteel afgeraamd. In de perspectiefnota is vanaf 2025 structureel een vrijval voor 

energie opgenomen van € 500.000. We achtten dus structureel een reservering op de stelpost 

van € 250.000 voldoende.  

3. Op welke manier zet de gemeente 3.8 miljoen euro voor taalachterstanden in de vroeg 

signalering inde leeftijd van 0-3 jaar. En in groep 1, 2, 3 de basisschool. Hoe bereikt de 

gemeente gezinnen die geen gebruik maken van voorschoolse opvang en mogelijk 

taalachterstanden hebben die thuis zijn.  

In Almelo wordt peuteropvang met VVE geboden aan alle peuters van 2 tot 4 jaar. Voor peuters 

vanaf 2,5 jaar met een taalachterstand is een VVE-aanbod van 4 dagdelen peuteropvang 

gerealiseerd. Peuters zonder VVE-indicatie kunnen twee dagdelen van het VVE-aanbod gebruik 

maken. In Almelo hebben we nu 24 locaties voor peuteropvang, waarvan 2 locaties voor 

peuters die geen Nederlands spreken.  
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Na de zomervakantie starten we met peuteropvang voor peuters in de asielopvang. Kleuters 

met een taalachterstand krijgen in kleine groepjes in groep 1 en 2 van het basisonderwijs, extra 

taalondersteuning. Ook ouders worden bij de VVE betrokken. Zij kunnen deelnemen aan het 

VVE-Thuis programma dat door Avedan in nauwe samenwerking met de peuteropvang en het 

onderwijs wordt uitgevoerd.  

 

Voor de toeleiding van de peuters zorgt de Jeugdgezondheidszorg (JGZ). Zij hebben een 

regelmatig contact met alle ouders en brengen het belang van de peuteropvang bij alle ouders 

onder de aandacht. Peuters met een taalachterstand worden door de JGZ gesignaleerd en 

verwezen (en indien nodig begeleid) naar VVE in de peuteropvang. De JGZ monitort of deze 

kinderen deelnemen en proberen alsnog de ouders te stimuleren om deel te nemen. Vanuit het 

project “Kansrijke Start” is ook veel aandacht voor de toeleiding van kinderen naar de 

peuteropvang, bijvoorbeeld via het “Jonge moederwerk” van Avedan. 

   

4. ICT Hoe realistisch is de gelijke raming door de jaren heen op het gebied van het 

securityprogramma in de tijd van de oorlog met Oekraïne en de hackgevoeligheid van 

gemeenten. Moet hier niet meer geld aan uitgegeven in verband met de financiële 

risico’s?  

 

De raad heeft in maart 2022 ingestemd met het security programma met bijhorende 

investeringen in personeel en ICT van ruim 500.000 euro. Met een PDCA-cyclus bewaken wij of 

onze beveiliging nog op het gewenste niveau is. Mocht blijken op basis van onze eigen 

inzichten of externe inzichten, zoals die van de Informatiebeveiligingsdienst (IBD – onderdeel 

VNG) die jaarlijks een dreigingsbeeld publiceert van gemeenten, dat het gewenste niveau niet 

wordt gehaald binnen de beschikbare budgetten, dan gaan we hierover in gesprek met uw 

raad.   

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris, de burgemeester, 

 


